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Hvilke saker ønsker vi å jobbe med i AKFU, og hvordan? 

AKFU er et forum som skal ivareta interessene til alle barna som går på skole i 

kommunen, og deres foresatte. Vi ønsker blant annet å påvirke folkevalgte 

politikere og andre beslutningstakere i saker som har med skole å gjøre, med det 

formål å fremme trivsel og læring for barna våre.  

AKFU er et demokratisk utvalg der delegatene i fellesskap oppnår enighet rundt 

beslutninger som tas. Det er derfor viktig at uttalelser som gjøres på vegne av 

AKFU er forankret i vedtak vi gjør sammen (ingen kan uttale seg på vegne av AKFU 

før dette er avklart på forhånd).  

For at utvalget skal kunne jobbe for en god skole for barna våre er det viktig at vi 

har oversikt over hvilke politiske saker kommunen jobber med og som angår oss. 

Som et ledd i å oppnå dette vedtar vi å utpeke to «politiske kontakter», hvis jobb 

vil være å følge med på aktuelle politiske saker og rapportere til AKFU. Elisabeth 

Wollebæk (Hisøy skole) og Helene Tungland (Eydehavn skole) tar på seg ansvaret 

for dette. 

AKFU-sekretær lager forslag til årshjul basert på de månedlige møtene i 

oppvektskomiteen (sakslista til møtene i oppvekstkomiteen legges ut to uker før 

hvert møte). 



Samtidig er det også viktig at det foregår kommunikasjon mellom FAU og AKFU, 

slik at FAU vet hva vi jobber med, og kan komme med innspill til saker som 

foreldrene er opptatt av.  

For at AKFU skal fungere godt er det viktig at alle skolene sender representant til 

møtene, og at det er engasjement rundt sakene vi jobber med. For å sikre godt 

oppmøte ber vi om at hver skole utpeker både hoved- og vararepresentant. FAU 

bør ha saker til/fra AKFU som fast punkt på programmet. 

Arbeidsmåter i FAU 

Saker fra/til AKFU bør som fast punkt på møteagendaen til FAU. 

Saken utsettes til neste gang. 

Annet 

 Leksefri skole 

Bystyret har tidligere vedtatt å gjennomføre et pilotprosjekt om leksefri 

skole ved to skoler i kommunen. Siden ingen skoler har meldt seg kan det 

se ut som om prosjektet legges på is. AKFU ønsker å skaffe en oversikt over 

hva foreldrene mener, og eventuelt legge press på politikerne for å få 

gjennomført pilotprosjektet (dersom det viser seg at dette er noe 

foreldrene ønsker). 

21. april skal oppvekstkomiteen avholde et møte der det vil bli avgjort om 

pilotprosjektet vil bli gjennomført eller ikke. Elisabeth Wollebæk og Helene 

Tungland kontakter oppvekstkomiteen og ber dem om å utsette møtet, slik 

at AKFU får tid til å samle inn uttalelser fra de ulike FAU-ene. AKFU ønsker 

svar fra FAU på om de ønsker at pilotprosjektet skal gjennomføres på deres 

skole. 

AKFU-sekretær formulerer et skriv som gir en oversikt over de vanligste 

argumentene for og imot leksefri skole. Dette skrivet vil bli sendt til FAU, 

med svarfrist 09.05. 

I utgangspunktet er AKFU positive til pilotprosjektet. 

 



 Skolebøker kontra digitale læremilder 

Flere av delegatene uttrykte bekymring over at skolene tar i bruk stadig 

flere digitale løsninger i undervisningen, og at dette går på bekostning av 

den fysiske læreboka. 

AKFU ønsker åpenhet rundt og innsyn i hva det digitale skiftet har å si for 

opplæringstilbudet. Som et ledd i dette ber vi hvert FAU om å uttale seg om 

saken: «Er foreldrene ved din skole fornøyde med lærematerialet som blir 

brukt i undervisningen?», og vi ber samtidig rektorene om en redegjørelse 

om hvilke digitale løsninger som brukes i hvilke fag. Delegatene rapporterer 

fra sin skole på vårt neste møte. 

Faste punkter til AKFU sin møteagenda 

- Gjennomgang av referatet 

- Dysleksiplanen 

- Hva skjer i oppvekstkomiteen 

- Avvikssystemet 

Saker til neste gang 

- Leksefri skole  

- Opplæringslovens paragraf 9A (mobbeparagrafen) 

- Det digitale skiftet  

- Dysleksiplanen 

- Avvikssystemet 

- Arbeidsmåter i FAU 

Huskeliste til FAU (rapporter tilbake til AKFU på neste møte) 

1. Skaff oversikt over hva foreldrene ved skolen din mener om leksefri skole. 

Ønsker dere å ta del i pilotprosjektet? Svarfrist 9. mai. 

2. Hva synes ditt FAU om overgangen til digitale læremidler? 

3. Be rektor om en oversikt over hvilke digitale løsninger som brukes i de ulike 

fagene. 

4. Be rektor rapportere om hvordan det går med implementeringen av 

dysleksiplanen. 



5. Be rektor om en oversikt over antall og type avvik som har blitt skrevet 

siden sist. 

6. Sørg for at dere også har vararepresentant til AKFU (vararepresentanten 

rykker opp som hovedrepresentant ved neste skoleår). 

Neste møte 

10.05.2022 


